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Emne: Svar på skriftlege spørsmål - FPØ 26.05.20  
  
Kjartan Haugsnes – SV stilte følgjande 3 spørsmål: 
 
1. Hadde det vore mogleg å lage ei nyheitssak på heimesida om ny skule på Vaksdal saman med 
eksempelteikningane? Mange nede på Vaksdal er spente på korleis det vert/er planlagd. 
 
Svar: Konkurransen er no i ein prekvalifiseringsfase. Me kan legge ut teikningar og meir info etter at 
tilbydar er valgt. Etter planen i august mnd. 
 
 
2. Natt til fredag var Presisi vegdrift og henta vatn i brannhydranten nede på Vaksdal senter. 
Tidlegare har det ikkje vore ønskjeleg, er dette endra? 
 
Svar: Det er ikkje akseptabelt at Presis veg brukar våre hydranter. Me sjekkar opp dette. Takk for 
beskjed. 
 
 
3. Meir vatn: Mange er misnøgde med vasstrykket på Vaksdal etter at nytt vassverk vart sett i drift. 
Eg sjølv merkar at det er noko mindre trykk (utan å klage på FB) men likefullt. Er dette noko ein kan 
sjå på? 
 
Svar: Det blir arbeidd med utfordringane rundt vanntrykket på Vaksdal no , det er kvalifisert 
personell som brukar mykje tid på dette no. 
 
 


